

Back to Nature®



Reef – unser Klassiker Reef – our classic line

Die dreidimensionale Reef-Rückwand ermöglicht eine perfekte natürlich wirkende Rückwand mit Überhängen und Terrassen im Riffaquarium. Störenden Pumpen, Schächte und Kabel werden dahinter verborgen.

Die Rückwand „Reef“ wird schnell von Korallen und Kalkalgen besiedelt und ist widerstandsfähig gegen Algenfresser wie Doktorfische, Schnecken und Krebse.

The three-dimensional Reef background looks perfectly natural, with overhanging rocks and ledges – the ideal background for a reef tank. Unsightly pumps, tubing and cables can easily be hidden behind it.

Corals and coralline algae start colonizing the Reef background quickly, and it resists algae eaters such as doctor fish, snails and crustaceans.



| Code | Name | Größe / size | |
|----------|----------------|--------------|--|
| 03000116 | Reef 200×60 cm | 200×60×19 cm | |
| 03000117 | Reef 160×60 cm | 160×60×19 cm | |
| 03000118 | Reef 150×50 cm | 150×50×19 cm | |
| 03000119 | Reef 130×50 cm | 130×50×19 cm | |
| 03000120 | Reef 120×50 cm | 120×50×19 cm | |
| 03000121 | Reef 100×50 cm | 100×50×19 cm | |



Back to Nature®



Marine

Scape your reef!



info@backtonature.se
www.backtonature.se



Back to Nature®



ReefLine – die neue Serie ReefLine – the new line

Neue modulare ReefLine Aquariennrückwand für das Meerwasseraquarium. Überlappende Enden erlauben die Rückwände zu einer endlosen Riffwand zusammenzusetzen.

Die ReefLine Serie hat eine flache Rückseite und die Oberfläche ist sehr natürlich mit vielen Überhängen und Riffgestein-Strukturen. Die strukturierte Oberfläche ist mit einer natürlichen Konzentration Kalzium und Magnesium zur verbesserten Ansiedlung von Korallen und Kalkrotalgen angereichert.

New modular ReefLine aquarium background for marine aquariums. Overlapping edges allow the background to stick together into an endless reef wall.

The ReefLine series has a flat back side and the surface is very natural structured with many overhangs and reef rocks. The structured surface is enriched with a natural concentration of calcium and magnesium for improved settlement of corals and coralline algae.



| Code | Name | Größe / size | |
|----------|------------|--------------|--|
| 03000210 | ReefLine A | 50×78 cm | |
| 03000211 | ReefLine B | 50×78 cm | |
| 03000212 | ReefLine C | 50×78 cm | |
| 03000213 | ReefLine D | 50×78 cm | |
| 03000214 | ReefLine E | 30×78 cm | |
| 03000215 | ReefLine F | 20×78 cm | |



A



B



C



D



E



F



Reef – Module Reef – Modules



| Code | Name | Größe / size | |
|----------|------------------|--------------|--|
| 03000195 | ReefModule A | 32×25 cm | |
| 03000196 | ReefModule B | 22×20 cm | |
| 03000197 | ReefModule C | 32×25 cm | |
| 03000198 | ReefModule D | 22×20 cm | |
| 03000188 | Tridacna Clam S | 23×18×8,5 cm | |
| 03000193 | Tridacna Clam L | 39×26×13 cm | |
| 03000189 | Tridacna Clam XL | 75×40×22 cm | |
| 03000190 | Herpolitha Coral | 24×13×6 cm | |
| 03010206 | Brain Coral | 19×16×12 cm | |